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Cash Back Offer for Credit Cards Online Bookings

Terms & Conditions

Cash Back Offer Details:

	 HSBC credit cards that are successfully booked online through HSBC website / Mobile Banking and that achieve the 
spend threshold of EGP 500 within the first 60 days from the card issuance date are eligible for the cash back* offer 
as per the grid below.

	 * The cash back amount differs as per the product type and number of credit card applications (i.e. primary card application only OR a primary 
card application that is accompanied by a supplementary card application) submitted online. Please refer to the cash back grid below.

	 Cash Back* Grid:

Credit Card Application Type Cash Back amount
for Visa Evolution

Cashback amount for Mastercard Premier / 
Mastercard Advance / Visa Platinum / Visa Cashback

If standalone primary card EGP 100 EGP 150
If primary card + 
supplementary card EGP 150 EGP 200

	 The offer applies only if:

	 1. the HSBC credit card application is submitted online through HSBC website or Mobile Banking.
	 2. the new credit card is successfully booked / approved.
	 3. the minimum spend threshold of EGP 500 is met within 60 days from the card issuance date.

	 The evaluation of spend and the crediting of the cash back to the primary card account will be done within 90 days 
from the month of card issuance.

	 Only retail purchase transactions carried by the new issued HSBC credit card within the first 60 days from the card 
issuance date are counted into achieving the spend threshold. Cash advance transactions are not qualified.

	 The eligible card types are the following: HSBC Visa Evolution credit card, HSBC Visa Platinum credit card, HSBC 
MasterCard Premier credit card, HSBC Visa Cashback credit card and HSBC MasterCard Advance credit card.

	 The following apply:

	 1. Eligibility and credit criteria
	 2. The General Terms and Conditions for the Personal Banking Services and the Credit Cards
	 3. Fees and charges as available on our website

	 The cash back offer is applicable on credit cards booked starting 11/06/2015 and it is an ongoing offer; however, the 
Bank has the right to terminate it without any prior notification.

	 The Bank reserves the right to refuse any application for a credit card or service at its own discretion.

	 HSBC’s decisions on all matters related to the offer shall be final and conclusive and according to the 
bank discretion.



تفاصيل عرض استرجاع المصروفات:

 HSBC الائتمانية التي يتم إصدارها بنجاح عبر خدمة الإنترنت البنكي الشخصي وتطبيق الهواتف المحمولة من HSBC إن بطاقات 	
والتي تحقق حد استخدام للبطاقة وقدره ٥٠٠ جنيه مصري خلال أول ٦٠ يوماًً من تاريخ إصدار البطاقة تعتبر مؤهلةًً للاستفادة من عرض 

استرجاع المصروفات* وفقاًً للجدول أدناه.

* يختلف مبلغ استرجاع المصروفات وفقاًً لنوع المنتج وعدد طلبات البطاقة الائتمانية )أي طلبات البطاقة الرئيسية أو طلبات بطاقة رئيسية يرافقها طلبات  	
بطاقة إضافية( المقدمة عبر الإنترنت. لذلك يرجى العودة إلى جدول استرجاع المصروفات أدناه.

جدول استرجاع مصروفاتك*: 	

مبلغ استرجاع المصروفات نوع طلب بطاقة الائتمان
 Evolution لبطاقات ڤيزا

مبلغ استرجاع المصروفات لبطاقات HSBC البلاتينية الائتمانية 
 HSBC الائتمانية وبطاقة Cashback فيزا HSBC وبطاقة

ماستركارد Premier / Advance الائتمانية
في حال طلب بطاقة رئيسية 

١٥٠ جنيه مصري١٠٠ جنيه مصريفقط

في حال طلب بطاقة رئيسية 
٢٠٠ جنيه مصري١٥٠  جنيه مصري+ بطاقة إضافية 

يطبق العرض فقط إذا: 	

 HSBC الائتمانية عبر خدمة الإنترنت البنكي الشخصي أو تطبيق الهواتف المحمولة من HSBC ١. تم تقديم طلب الحصول على بطاقة 	
2. تمت الموافقة على الطلب وتم إصدار البطاقة الائتمانية الجديدة بنجاح. 	

٣. استيفاء الحد الأدنى لاستخدام البطاقة وقدره ٥٠٠ جنيه مصري خلال ٦٠ يوماًً من تاريخ إصدار البطاقة. 	

سيتم تقييم حجم استخدام البطاقة وقيد استرجاع المصروفات إلى حساب البطاقة الرئيسية خلال ٩٠ يوماًً من تاريخ إصدار البطاقة. 	

سيتم احتساب معاملات مشتريات التجزئة المنفذة فقط باستخدام بطاقة HSBC الائتمانية الصادرة حديثاًً خلال أول ٦٠ يوماًً من تاريخ  	
إصدار البطاقة للوصول إلى حد الإنفاق. معاملات السلفة النقدية غير مؤهلة للوصول إلى حد الإنفاق.

 HSBC البلاتينية الائتمانية وبطاقة HSBC الائتمانية وبطاقة Evolution ڤيزا HSBC تكون أنواع البطاقات المؤهلة كالتالي: بطاقة 	
فيزا Cashback الائتمانية وبطاقة HSBC ماستركارد Premier الائتمانية وبطاقة HSBC ماستر كارد Advance الائتمانية.

يطبق ما يلي: 	

١. معايير الأهلية ومعايير الائتمان 	
٢. الشروط والأحكام العامة الخاصة بالخدمات المصرفية الشخصية وبطاقات الائتمان 	

٣. الرسوم والأجور المتوفرة على موقعنا الإلكتروني 	

يستمر عرض استرجاع مصروفاتك من قبل البنك وينطبق على بطاقات الائتمان التي حجزت ابتداءًً من ٢٠١٥/٧/١، ولكن يحق للبنك إنهاءه  	
دون تقديم أي إشعار مسبق.

يحتفظ بنك HSBC مصر بالحق في رفض طلب إصدار البطاقة الائتمانية أو طلب الخدمة وفقاًً لاختياره المطلق. 	

تكون قرارات HSBC بشأن كافة المسائل المتعلقة بالعرض نهائية وملزمة ووفقاًً لتقدير البنك المطلق. 	
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عرض استرجاع المصروفات لبطاقات الائتمان التي يتم طلبها عبر الإنترنت:
الـــشـــروط والأحـــكــــام:


